
Emlékeztet ő 
 

ÓE-KOLL, 0018, 2015. 
 

Az Óbudai Egyetem Egyetemi Kollégium, Kollégiumi Ta nácsának 

2015. január 27-i ülésér ől 
 

Napirendi pontok:  

1./ Beszámoló a Kollégium 2014-es év gazdálkodásáról, a beruházások és 
fejlesztések alakulásáról, illetve pályázati tevékenységéről. 
Előterjeszt ő: Balogh József  kollégiumigazgató 

2./ Tájékoztató a KollHÖK 2014-es évi gazdálkodásának főbb keretszámairól. 
 Előterjeszt ő: Schmiedt Péter  HÖK kollégiumi alelnök 

3./ Tájékoztató az Egyetem Szenátusának üléséről. 
Előterjeszt ő: Balogh József  kollégiumigazgató 

4./ Tájékoztató, a Kandó Kálmán Kollégium helyzetéről. 
Előterjeszt ő: Balogh József  kollégiumigazgató 

5./ Tájékoztató a kollégiumi térítési,- és különeljárási díjak befizetésének 
helyzetéről, és a férőhelyek folyamatos feltöltéséről. 

 Előterjeszt ő: Csányi Zoltán  kollégiumi Neptun rendszergazda 

6./ A Kollégium 2015-ös év költségvetési terve, gazdálkodási és fejlesztési 
elképzelései. 
Előterjeszt ő: Balogh József  kollégiumigazgató 

7./ A 2015/16-os tanév felvételi eljárásával („Tavaszi jelentkezési időszak - Felsőbb 
évesek”) kapcsolatos aktuális információk, és feladatok. 
Előterjeszt ő: Balogh József  kollégiumigazgató 

8./ A Kollégium vezető testületeinek 2014/2015-ös tanév II. félév ülés és 
munkaterve. 
Előterjeszt ő: Balogh József  kollégiumigazgató 

9./ Egyebek. 
 

A Kollégiumi Tanács ülésének írásos anyagai a követ kező linkr ől tölthet ők le: 
http://koll.uni-obuda.hu/kot 

 
 
Balogh József kollégiumigazgató köszönti a Kollégiumi Tanács tagjait és megállapítja, hogy 
a Tanács határozatképes. Megkérdezi, hogy az előre megküldött írásos anyagokhoz, 
napirendi pontokhoz van e valakinek kérdése, javaslata. A Tanács tagjai egyhangúlag 
elfogadják a napirendi pontokat. 
 
A Kollégiumi Tanács üléséről hangfelvétel készült, mely a Bánki Donát Kollégiumban 
(Podmaniczky utca 8.) hozzáférhető. A jelenléti ív szintén itt kerül lefűzésre az 
emlékeztetővel együtt. 
 
 
1./ Napirendi pont  

Balogh József kollégiumigazgató 
A kiküldött szöveges beszámoló anyag tartalmaz néhány táblázatot és kimutatást a 
tényadatokkal, így a gazdasági jellegű táblázatokat, a saját kollégiumokban végzett 
felújításokról készült kimutatást, a beruházások táblázatot, a saját bevételeink táblázatot, stb. 
Ez az anyag be fog kerülni a Szenátus elé februárban. Elkészült a szokásos formában, a 
kollégium gazdálkodási beszámolója is, ez a pénzüggyel leegyeztetett 2014. évi végleges 
változat. Végül itt található a pályázatokról készült kimutatás is, mely nem változott a 
decemberihez képest. Elmondja azt is, hogy az Egyetemi Kollégium fenntartásában közel 
45.000,-eFt hiány mutatkozik, ami a Diákotthon nyári két hónapjának a bérleti díjának felel 
meg. 



Visnyei László gazdasági vezető 
A gazdálkodási keretek a decemberi értekezlet anyagához képest nem sokat változtak, 
sajnos a könyvelés nem naprakész, elég nagy csúszások vannak. A kimutatásból látszik, 
hogy a tavalyi évet dologi keret maradvánnyal zárta a kollégium. Részletesen ismerteti a 
kimutatások adatait, és elmondja, hogy nagyon nehéz volt egyeztetni a pénzügyi osztállyal a 
jelenlegi állapotok miatt. 
 
Csík Erzsébet  tagkollégiumi igazgató 
Igazgatónő nehezményezi, hogy a dologi gazdálkodási kereteink már évek óta hasonló 
mértékűek, ebben az évben különösen nehéz volt gazdálkodni, hisz szinte fél évig nem is 
lehetett hozzányúlni a keretekhez és most is hasonló a helyzet. Így nagyon nehéz tervezni 
és megoldani a dolgokat. 
 
Határozat: A Kollégiumi Tanács tagjai egyhangúlag elfogadták a 2014-es évről készült 
költségvetési beszámolót. 
 
 
2./ Napirendi pont  

Schmiedt Péter  HÖK kollégiumi alelnök 
A kiküldött kimutatást szóban azzal egészíti ki, hogy részletesen, szám szerint ismerteti a 
keretek összegeit, azok évközi alakulását. A kérdésekre szívesen válaszol. 
 
Balogh József igazgató úr megköszöni az Egyetemi Hallgatói Önkormányzat, mindennemű 
segítségét, és anyagi támogatását. 
 
Határozat: Tájékoztató jellegű napirendi pont, melyet a Tanács tagjai tudomásul vettek. 
 
 
3./ Napirendi pont  

Balogh József kollégiumigazgató 
A Szenátus ülés anyagait kiküldtük a tanács tagjai számára, kiemeli azt, hogy az újonnan 
kinevezett kancellár úr ismertette az egyetem szervezeti felépítésének átalakításáról készült 
tervét, melynek egy részét a Szenátus már el is fogadta. Ennek kapcsán új szervezeti 
egységek is alakultak az egyetemen. Ezt követően is lesznek még változások, ez a folyamat 
várhatóan június végéig fog tartani. Személyi változások is történtek, melyeket ismertet. 
 
Határozat:  Tájékoztató jellegű napirendi pont, melyet a Tanács tagjai tudomásul vettek. 
 
 
4./ Napirendi pont  

Balogh József kollégiumigazgató 
A Szenátus ülésére is bekerült a Kandó Kollégiumról készült beszámoló anyag, mely jelenleg 
ott tart, hogy az Egyetem kifizette a kollégium PPP kiváltására vonatkozó pénzt. A 
továbbiakban új pályázatokat kell kiírni, a minisztérium támogatásával reméljük sikerül 
megvalósítani a felújítást. Ide kapcsolódik, hogy az épület mellett lévő sportpályát is lehet 
majd hallgatói célokra használni. 
 
Határozat: Tájékoztató jellegű napirendi pont, melyet a Tanács tagjai tudomásul vettek. 
 
 
5./ Napirendi pont  

Csányi Zoltán  kollégiumi Neptun rendszergazda 
A napirendi ponttal kapcsolatos minden anyag megtalálható az írásos anyagok között. A 
kollégiumi térítési díjakról és a férőhelyekről készült táblázatot a jelen lévők részére itt is 
körbeadja tanulmányozásra. A felmerülő kérdésekre szívesen válaszol. 
 
Határozat: A tájékoztató jellegű napirendi pontot a Tanács tagjai tudomásul vették. 
 
 
 



6./ Napirendi pont  

Balogh József  kollégiumigazgató 
Elmondja, hogy ezek a kimutatások csak tervezetek, amikor a központi költségvetés létrejön, 
akkor dől majd el, hogy mi valósulhat ebből meg. A kiküldött anyagok tartalmazzák a 
személyi állomány összetételét, a személyi juttatások keretét, a saját kollégiumok 
üzemeltetési terveit, a kollégium saját bevételi tervét, továbbá itt látható a kollégiumi 
rendszer teljes kiadási és bevételi mérlege. Ezek az anyagok el lettek küldve az egyetem 
vezetésének, Vannak olyan keretek, melyek sajnos már évek óta nem emelkedtek, pedig 
szükség lenne rá, ezekre újfent javaslatot tettünk. 
 
Határozat: A Kollégiumi Tanács tagjai egyhangúlag elfogadták a Kollégium 2015-ös évi 
költségvetési tervezetét. 
 
 
7./ Napirendi pont  

Balogh József  kollégiumigazgató 
Igaz még nagyon messze van a következő tanév, de a felvételi eljárással kapcsolatban nem 
árt egy-két dolgot már most rögzíteni, illetve előre tervezni, ilyen az időütemezés, melyről a 
hallgatókat tájékoztatni kell. A napirendi ponthoz három anyag tartozik, az időütemezés, 
annak a honlapra és a műszaki újságba fel,- és bekerülő változata, illetve a táblázatos 
összefoglaló a férőhelyekről, kérdezi, hogy van-e valakinek hozzáfűznivalója, 
kiegészítenivalója ezekhez. 
 
Határozat:  A Kollégiumi Tanács tagjai egyhangúlag elfogadták a felvételi eljárás előzetes 
anyagait. 
 
 
8./ Napirendi pont  

Balogh József  kollégiumigazgató 
Több anyag is ki lett küldve a napirendi ponthoz, a vezető testületek és értekezletek 
időpontját összefoglaló színes táblázat, és a kollégiumi tanácsülések időpontja, illetve 
napirendi pontjait tartalmazó dokumentum. 
 
Határozat: A Tanács tagjai egyhangúlag elfogadták a Kollégium vezető testületeinek, 
2014/2015-ös tanév II. félévi ülés és munkatervét. 
 
 
9./ Egyebek  

Balogh József  kollégiumigazgató 
Ki lettek küldve a vezető testületek elérhetőségei. Március hónapban ismét audit lesz az 
egyetemen, ebben a kollégium is érintve van. Továbbiakban az elmúlt időszakban történt 
eseményekről tájékoztatnak a kollégiumok képviselői. 
 
 
Végezetül igazgató úr megköszöni a részvételt, és a Tanács ülését bezárja. 
 
 
Budapest, 2015. február 02. 
 
 
 
  Kerek Sándornés.k.                                     Balogh József s.k. 
              emlékeztető készítő     kollégiumigazgató 


